
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Social- og indenrigsministeren
Transport- og bygningsministeren
Skatteministeren

Dato: 7. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål B
Ministrene bedes kommentere artiklen på www.tvsyd.dk 28/9-16: ”Fanøfær-
gens billetpriser bliver alligevel ikke så billige”, hvori Fanøs borgmester, Erik
Nørreby, Venstre, om momspligt på tilskud til lavere billetpriser siger, at det er
ved at udvikle sig til en farce.
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2015-16, jf.
ULØ alm. del - samrådsspm. AC.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lea Wermelin (S).

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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